# KUNMING UNIVERSITY OF CIENCE AND TECHNOLOGY

• 申请截止日期 (以北京时间为准) 2024年9月入学: 学生申请截止日期为5月15日

] 工 | 内畝正口//// 0 / 1

2025年3月入学:

学生申请截止日期为 10 月 31 日

联系方式: 刘老师

**电话:** 86-871-65939156

电子邮箱:

study\_in\_kust@kust.edu.ci

地址:

中国云南省昆明市呈贡区景明南路 727号 昆明理工大学国际学院 博文楼 218室

## APPLICATION DEADLINES (BEIJING TIME)

- For programs commencing in September 2024, applicants must complete their applications by May 15.
- For programs commencing in March 2025, applicants must complete their applications by October 31.

Contact Information: Ms. LIU Lingyi

Email: study\_in\_kust@kust.edu.cn

**Tel:** 86-871-65939156

Address: Room 218, Bowen Building, International Admissions Office, School of International Education, Kunming University of Science and Technology, 727 Jingming South Road, Chenggong District Kunming, Yunnan, China.





#### 奖学金资助内容

- 学费
- 住宿费(校内)
- 综合医疗保险
- 生活表

本科、一学年、一学期项目: 2500 元 / 月 硕士项目: 3000 元 / 月

#### 奖学金项目

- 01. 汉语国际教育专业硕士项目
- 02. 汉语国际教育专业本科项目
- 03. 一学年研修项目
- 04. 一学期研修项目

#### <u>资助对象</u>

- 01. 非中国籍人士;
- **02.** 对华友好,无违法犯罪记录,遵守中国政府的法律、法规和学校的规章制度;
- 03. 身心健康,品学兼优;
- **04.** 有志于从事中文教育、教学及相关工作;
- **05.** 年龄为16-35周岁(统一以2024年9月1日计)。在职中文教师放宽至45周岁,本科奖学金申请者一般不超过25周岁。

#### <u>奖学金类别及申请条件</u>

- -、汉语国际教育专业硕士项目(2024年9月入学,资助期限为3年。)
- 具有大学本科学历;
- 汉语考试成绩达到 HSK(五级) 210 分、HSKK(中级)60 分;
- 提供毕业后拟任教机构工作协议或相关证明者优先。
- 二、汉语国际教育专业本科项目 (2024年9月入学,资助期限为4 年。)
- 具有高中学历;
- 汉语考试成绩达到 HSK (四级) 210分、HSKK (中级) 60分。

#### 三、一学年研修生

- (2024年9月入学,资助期限为11 个月。)
- 汉语研修方向,汉语考试成绩达到 HSK(三级)210 分,提供 HSKK 成 绩者优先;
- 一学年研修项目原则上不录取 3 年 内享受过同类奖学金的申请者。

#### 四、一学期研修生

- (2024年9月、2025年3月入学, 资助期限为5个月。)
- 汉语研修方向,汉语考试成绩达到 HSK(三级)180分,具有HSKK成绩 - 一学期研修项目原则上不录取3年 内享受过同类奖学金的申请者。

#### 申请需提交材料

- 01. 申请表(在线填写)
- 02. 护照首页和中国签证页(如有)
- 03. 推荐机构负责人的推荐信。
- 04. 最高学历公证件
- 05. 最高学历成绩单公证件
- **06.** HSK和HSKK成绩报告(有效期两年)
- **07.** 学习计划(仅学历学习申请者需提供)
- **08.** 推荐信。硕士申请人须提供两名副教授以上职称导师的推荐信。
- **09.** 在职中文教师须附上就职机构 出具的在职证明和推荐信
- 10. 体检表(有效期6个月)
- 11. 无犯罪证明(有效期6个月)
- 12. 资金证明(银行证明)
- **注:** 所有证明文件必须清楚、真实、有效,并以中文或英文书写。建议申请人使用专业设备扫描相关文件。因上传的资料不清楚或无法识别所造成的后果,由申请人承担。

#### 申请方式

2024年3月1日起,申请者可登录中外语言交流合作中心网站(http://www.chinese.cn)国际中文教师奖学金板块查询推荐机构与接收院校;在线提交申请材料,关注申请进程、审核意见与奖学金评审结果;奖学金获得者与接收院校确认办理来华留学手续;按接收院校录取通知书规定的时间入学报到。





#### SCHOLARSHIP COVERS

- Tuitio
- On-campus accommodation
- Comprehensive medical insurance
- Stipend.

(undergraduates, one-year study program & one-semester study program: 2,500CNY/month master's program: 3,000CNY/month)

#### **PROGRAMS**

- **01.** Master's Degree in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages
- **02.** Bachelor's Degree in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages
- **03.** One-Year Study Program
- **04.** One-Semester Study Program

#### **ELIGIBILITY**

- **01.** Be a non-Chinese citizen;
- **02.** Be friendly to China, have no criminal record, abide by the laws and regulations of China and the rules and regulations of the Host Institution;
- **03.** Be in good physical and mental health, be in good academic and behavioral standing;
- **04.** Be interested in Chinese language education and related work;
- **05.** Be aged between 16 and 35 years on September 1, 2024. The maximum age limit for in-service Chinese teachers may be extended to 45, but those who apply for a scholarship for a Bachelor's degree shall be younger than 25 under most circumstances.

## SCHOLARSHIP CATEGORIES AND QUALIFICATIONS

#### (1) Master's Degree Program

(The program commences in September 2024, and the scholarship is provided for a maximum of three academic years.)

- Applicants shall hold a Bachelor's degree;
- Applicants shall have a minimum score of 210 on the HSK Test (Level 5) and 60 on the HSKK test (Intermediate Level);
- Priority will be given to applicants who may provide an employment contract with a teaching institution upon completing their studies in China or proof to the same effect.

### **(2) Bachelor's Degree Program** (The program commences in

- September 2024, and the scholarship is provided for a maximum of four academic years.)
- Applicants shall hold a senior high school diploma;
- Applicants shall have a minimum score of 210 on the HSK Test (Level 4) and 60 on the HSKK test (Intermediate Level).

#### (3) One-Year Study Program

(The program commences in September 2024, and the scholarship is provided for a maximum of eleven months.)

- Applicants of Chinese language study programs shall have a minimum score of 210 on the HSK test (Level 3), and priority will be given to applicants who provide an HSKK test score.
- In principle, applicants who have received a similar scholarship within three years are not eligible for the One-Year Study Program.

# **(4) One-Semester Study Program** (The program commences either in September 2024 or March 2025, and the scholarship is provided for

- a maximum of five months.)

  -Applicants of Chinese language study programs shall have a minimum score of 180 on the HSK test (Level 3), and an HSKK test score is required.
- In principle, applicants who have received a similar scholarship within three years are not eligible for the One-Semester Study Program .

## APPLICATION DOCUMENTS

- **01.** Application Form for International Chinese Language Teachers Scholarship (fill online);
- **02.** Copy of Passport Home Page and Chinese visa page (if any);
- **03.** A reference letter by the head of the Recommending Institution;
- **04.** Notarized highest diploma;
- **05.** Notarized highest degree transcript;
- **06.** HSK & HSKK qualification certificates (2 years valid);
- **07.** A study plan/proposal(only for degree study);
- **08.** Recommendation letters. Applicants of the Scholarship for a Master's Degree are required to provide two reference letters from professors or associate professors;
- **09.** In-service Chinese language teachers shall provide proof of employment and a reference letter from the employer.
- **10.** Foreigner Physical Examination Form (6 months valid)
- **11.** Non-criminal record report (6 months valid).
- 12. Bank statement.

Reminder: All supporting documents must be clear, authentic and valid and are written in Chinese or English. Applicants are recommended to use a professional device to scan the relevant documents. Applicants shall bear the consequences caused by unclear or unidentifiable uploaded materials.

#### APPLICATION APPROACH

Online registration will be available from March 1, 2024 on the International Chinese Language Teachers Scholarship website (http://www.chinese.cn). You may search for Recommending Institutions and Host Institutions; submit application materials online; and track the application process. The successful applicant must confirm with the Host Institutions to go through the procedures of studying in China, and register at the Host Institution on the designated date as per the Letter of Admission.

# KUNMING UNIVERSITY OF SCIENCEAND TECHNOLOGY